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Aanwezig: 
Mevrouw Hilde Heyman, afgevaardigde gemeente Aartselaar 
De heer Franky Loveniers, afgevaardigde stad Antwerpen 
De heer Bart Mertens, afgevaardigde gemeente Baarle-Hertog 
De heer Marc Veulemans, afgevaardigde gemeente Beerse 
De heer Luc De Weerdt, afgevaardigde gemeente Bonheiden 
De heer Tom Dewandelaere, afgevaardigde gemeente Boom 
Mevrouw Anita Van den Bulk, afgevaardigde gemeente Borsbeek 
De heer Erwin Callens, afgevaardigde gemeente Brasschaat 
De heer Driss Zayou, afgevaardigde gemeente Dessel 
De heer Rudi Dias, afgevaardigde gemeente Edegem 
Mevrouw Lea Neyens, plaatsvervangend afgevaardigde stad Geel 
De heer Stefan Van Linden, afgevaardigde gemeente Hemiksem 
De heer Koen Van Leuven, afgevaardigde gemeente Hoogstraten 
Mevrouw Marie Misselyn, afgevaardigde gemeente Hove 
Mevrouw Hilde Van Looy, afgevaardigde gemeente Hulshout 
De heer Vital Lambert, afgevaardigde gemeente Kapellen 
Mevrouw Bieke van Ballaar, afgevaardigde gemeente Kasterlee 
De heer Jos Berghmans, afgevaardigde gemeente Leopoldsburg 
De heer Dirk Frans, afgevaardigde stad Lier 
De heer Paul Verswyvel, afgevaardigde gemeente Lille 
De heer Peter Luyck, afgevaardigde stad Lommel 
Mevrouw Brigitte Peremans, plaatsvervangend afgevaardigde gemeente 
Meerhout 
Mevrouw Annie Verheyen, afgevaardigde gemeente Merksplas 
De heer Jan Blommaert, afgevaardigde stad Mortsel 
Mevrouw Liesbeth Diliën, afgevaardigde stad Peer 
De heer Jozef Van Steen, afgevaardigde gemeente Ravels 
De heer Fonny Matthijs, afgevaardigde gemeente Retie 
De heer Stefan Maes, afgevaardigde gemeente Rijkevorsel 
De heer Geert Antonio, afgevaardigde gemeente Rumst 
Mevrouw Kathleen Dox, afgevaardigde gemeente Schoten 
De heer Niels De Ceuster, afgevaardigde gemeente Vorselaar 
De heer Dieter Schoenmakers, afgevaardigde gemeente Vosselaar 
Mevrouw Ann Theys, afgevaardigde gemeente Wommelgem 
Mevrouw May Peeters, afgevaardigde gemeente Zandhoven 
Mevrouw Rita Laureyssens, afgevaardigde gemeente Zoersel 
Mevrouw Carine Leys, voorzitter 

 



De heer Tom Wustenberghs, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
De heer Rob Blockx, afgevaardigde gemeente Arendonk 
Mevrouw Mien Vanden Broek, afgevaardigde gemeente Balen 
De heer Joost Derkinderen, afgevaardigde gemeente Boechout 
Mevrouw Fatima De Smet, afgevaardigde gemeente Grobbendonk 
Mevrouw Ria Nijs, afgevaardigde stad Hamont-Achel 
De heer Johan Feyen, afgevaardigde gemeente Hechtel-Eksel 
De heer Eddy Goris, afgevaardigde gemeente Heist-op-den-Berg 
De heer Rutger Moons, afgevaardigde stad Herentals 
De heer Gilles Delcroix, afgevaardigde gemeente Kalmthout 
De heer Luc Abrams, afgevaardigde gemeente Kontich 
Mevrouw Gerda Broeckx, afgevaardigde gemeente Laakdal 
Mevrouw Pia Indigne, afgevaardigde stad Mechelen 
De heer Luc Van Craenendonck, afgevaardigde gemeente Mol 
Mevrouw Dorien Deckers, afgevaardigde gemeente Niel 
De heer Jan Verhaert, afgevaardigde gemeente Olen 
De heer Jan Sels, afgevaardigde gemeente Oud-Turnhout 
De heer Juul Vrolix, afgevaardigde gemeente Pelt 
Mevrouw Veerle Nonneman, afgevaardigde gemeente Stabroek 
De heer Paul Moelans, afgevaardigde stad Turnhout 
Mevrouw Marie Michiels, afgevaardigde gemeente Westerlo 
Mevrouw Lieve Kelders, afgevaardigde gemeente Wijnegem 
De heer Ronny Somers, afgevaardigde gemeente Willebroek 
Mevrouw Denise Melis-De Lamper, afgevaardigde gemeente Zwijndrecht 
 
 
 
0. Algemene vergadering: aanwezigheids- en stemquorum - 

onderzoek 
 

 
 
De vergadering wordt geopend en voorgezeten door mevrouw Carine Leys, 
voorzitter. 
 
Voorafgaand aan de behandeling van de agenda verifieert de voorzitter een 
aantal vormvereisten, zoals bepaald in de artikelen 432 en 446 van het decreet 
van 22 december 2017 over het lokaal bestuur en in de artikelen 14 t/m 19 van de 
statuten, met het oog op de geldige samenstelling en beraadslaging van de 
vergadering. 
 
De voorzitter stelt vast dat er 51 van de leden-gemeenten van de vereniging 
vertegenwoordigd zijn. 



 
Bijgevolg zijn er in totaal van de 1.325 aandelen van de leden-gemeenten 
vertegenwoordigd. 
 
Tot slot stelt de voorzitter vast dat deze algemene vergadering bijgevolg 
rechtsgeldig is samengesteld en kan beraadslagen. 
 
De voorzitter gaat over tot de behandeling van de agenda. 
 
 
 
1. Algemene vergadering: verslag zitting 15 juni 2023 - goedkeuring 
 
 
 
AANLEIDING EN CONTEXT 
 
Voorgeschiedenis 
De buitengewone algemene vergadering vond plaats op 15 juni 2023. Het verslag 
van deze vergadering wordt ter goedkeuring voorgelegd. 
 
Juridische gronden 
Artikel 21 van de statuten 
De besluiten van de vorige vergadering wordt bij aanvang van elke vergadering 
ter goedkeuring voorgelegd. 
 
Inspraak & advies 
Besluiten van de leden-gemeenten 
Uit de besluiten en de inhoudelijke goedkeuringen van de gemeenteraden blijkt 
dat het verslag van de gewone algemene vergadering van 15 juni 2023 werd 
goedgekeurd. 
 
Bijlagen 
Verslag van de gewone algemene vergadering van 15 juni 2023 
 
 
BESLUIT 
 
met eenparigheid van stemmen: 
 
Enig artikel 
Het verslag van de gewone algemene vergadering van 15 juni 2023 wordt 
goedgekeurd. 
 
 



 
 
2. Beleid: beleidsnota 2024 - goedkeuring 
 
 
Vooraf aan de behandeling van de beleidsnota en het budget voor 2024 geeft de 
algemeen directeur toelichting bij de werking van PONTES en bij het strategisch 
en financieel beleid. 
 
AANLEIDING EN CONTEXT 
 
Voorgeschiedenis 
PONTES stelt elk jaar een beleidsnota op voor het komende jaar. Deze beleidsnota 
werd besproken in de raad van bestuur en ter goedkeuring verwezen naar de 
algemene vergadering. 
 
Juridische gronden 
Artikel 432, alinea 6 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 
en artikel 16, §2 van de statuten 
De raad van bestuur bereidt jaarlijks de strategie en het budget voor het volgende 
boekjaar voor dat ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de algemene 
vergadering. 
 
Inspraak & advies 
Besluiten van de leden-gemeenten 
Uit de besluiten en de inhoudelijke goedkeuringen van de gemeenteraden blijkt 
dat de beleidsnota voor 2024 werd goedgekeurd. 
 
Bijlage 
Beleidsnota 2024 
Toelichting t.b.v. de gemeenteraden en de raadscommissies 
 
 
BESLUIT 
 
met eenparigheid van stemmen: 
 
Enig artikel 
De beleidsnota voor het werkingsjaar 2024 wordt goedgekeurd. 
 
 
 
 
 



 
 
3. Financiën: budget 2024 - goedkeuring 
 
 
 
AANLEIDING EN CONTEXT 
 
Voorgeschiedenis 
PONTES stelt elk jaar een budget op voor het komende jaar. Dit budget werd 
besproken in de raad van bestuur en ter goedkeuring verwezen naar de 
algemene vergadering. 
 
Juridische gronden 
Artikel 432, alinea 6 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 
en artikel 16, §2 van de statuten 
De raad van bestuur bereidt jaarlijks de strategie en het budget voor het volgende 
boekjaar voor dat ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de algemene 
vergadering. 
 
Inspraak & advies 
Besluiten van de leden-gemeenten 
Uit de besluiten en de inhoudelijke goedkeuringen van de gemeenteraden blijkt 
dat het budget voor 2024 werd goedgekeurd. 
 
 
 
Bijlage 
Budget 2024 
Toelichting t.b.v. de gemeenteraden en de raadscommissies 
 
 
BESLUIT 
 
met eenparigheid van stemmen: 
 
Enig artikel 
Het budget voor het werkingsjaar 2024 wordt goedgekeurd. 
 
 
 
 
 
 



 
 
4. Algemeen: actuele dossiers - toelichting 
 
 
 
De volgende vragen van afgevaardigden werden behandeld: 
 

• Vanuit de stad Hoogstraten (de heer Van Leuven) en de gemeente 
Rijkevorsel (de heer Maes) wordt gevraagd naar een prijsaanpassing van 
de crematietarieven aangezien de energieprijzen zijn gedaald en er wordt 
tevens voorgesteld om een onderzoek te voeren naar de kostprijs van de 
dienstverlening van het crematorium. De voorzitter legt uit dat de tarieven 
van een crematie tussen 2015 en 2023 ongewijzigd waren gebleven en dat 
wij – weliswaar onder druk van de toegenomen energieprijzen – het tarief 
voor crematie louter hebben geïndexeerd en niet verhoogd. Daarenboven 
mag niet vergeten worden dat alle leveranciers hogere prijzen hebben 
doorgerekend en dat de lonen met 25% zijn toegenomen. Deze effecten 
verdwijnen niet ondanks de daling van de energietarieven. Tevens staat 
PONTES voor belangrijke uitdagingen op het vlak van energietransitie wat 
aanzienlijke investeringen met zich zal meebrengen. Tot slot merkt de 
voorzitter op dat onze prijscorrectie van 100 EUR weinig impact heeft op 
het totaal budget van een uitvaart dat ook aanzienlijk is gestegen. 
De heer Berghmans bevestigt dit op basis van een recente ervaring met 
een overlijden in zijn naaste omgeving. Hij informeert tevens naar de 
actuele prijs van een crematie. 

• De heer Verswyvel informeert naar de evolutie van het gebruik van de 
streaming van afscheidsplechtigheden, hetgeen tijdens de coronacrisis 
een gratis dienstverlening was. De algemeen directeur licht toe dat het 
aantal vragen na de coronamaatregelen is afgenomen, maar dat dit niet 
louter omwille van de prijs is maar ook doordat er geen beperkingen meer 
zijn op het bijwonen van een afscheidsmoment. 

• De Heer Matthijs vraagt of er gegevens beschikbaar zijn omtrent de CO2-
uitstoot van PONTES. De algemeen directeur legt uit dat de nulmeting is 
gemaakt en dat voor 2019 PONTES aan een cijfer van 915t/jaar komt. Dit 
zal tegen 2030 (eerste fase) en 2050 (tweede fase) gradueel moeten 
worden afgebouwd waarvoor een mix aan maatregelen wordt voorzien 
maar die wel serieuze investeringen zullen vergen. 

 
 
Koen De Busser Carine Leys 
secretaris (w.g.) voorzitter (w.g.) 
 
 


